

By Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Canada Council, together with the Auditor General's Report, for the year 1991-1992, pursuant to subsection 21(2) of the Canada Council Act, Chapter C-2, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/80B. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Communications and Culture*).

By Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the National Arts Centre, together with the Auditor General's Report, for the fiscal year ended August 31, 1992, pursuant to subsection 17(2) of the National Arts Centre Act, Chapter N-3, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/179A. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Communications and Culture*).

By Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the National Archives of Canada for the fiscal year ended March 31, 1992, pursuant to section 11 of the National Archives Act, Chapter 1 (3rd Supp.), Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/530A. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Communications and Culture*).

PETITIONS FILED WITH THE CLERK OF THE HOUSE

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified correct by the Clerk of Petitions were filed as follows:

—by Mr. Turner (Halton—Peel), seven concerning crimes of violence (Nos. 343-3841 to 343-3847).

ADJOURNMENT

At 6:22 p.m., the Speaker adjourned the House until tomorrow at 10:00 a.m., pursuant to Standing Order 24(1).

Par M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du Conseil des Arts du Canada, ainsi que le rapport du Vérificateur général y afférent, pour l'année 1991-1992, conformément à l'article 21(2) de la Loi sur le Conseil des Arts du Canada, chapitre C-2, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/80B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

Par M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du Centre national des Arts, ainsi que le rapport du Vérificateur général y afférent, pour l'exercice terminé le 31 août 1992, conformément à l'article 17(2) de la Loi sur le Centre national des Arts, chapitre N-3, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/179A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

Par M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport des Archives nationales du Canada pour l'exercice terminé le 31 mars 1992, conformément à l'article 11 de la Loi sur les Archives nationales du Canada, chapitre 1 (3^e suppl.), Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/530A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

PÉTITIONS DÉPOSÉES AUPRÈS DU GREFFIER DE LA CHAMBRE

Conformément à l'article 36 du Règlement, des pétitions certifiées correctes par le greffier des pétitions sont déposées:

—par M. Turner (Halton—Peel), sept au sujet des crimes avec violence (n^{os} 343-3841 à 343-3847).

AJOURNEMENT

À 18h22, le Président ajourne la Chambre jusqu'à demain, à 10h00, conformément à l'article 24(1) du Règlement.